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ΓΙΑΝΝΗΣ  ΔΡΑΓΑΣΑΚΗΣ 
ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ  Β΄  ΑΘΗΝΩΝ 

        Αθήνα,  28/1/2009 
 

                                                             Ερώτηση 
 

 
Προς  τον  κ.  Υπουργό Μεταφορών & Επικοινωνιών 
 
 
ΘΕΜΑ:  Καθυστέρηση στην εκτέλεση έργων για τον εκσυγχρονισμό του 
              δικτύου του ΟΣΕ στην Ανατολική Πελοπόννησο. 
 
 
Σε προηγούμενη ερώτηση που υπεβλήθη στις 25/10/2006, είχαμε θέσει το ζήτημα της 
συρρίκνωσης του ΟΣΕ, των σοβαρών καθυστερήσεων στην εκτέλεση έργων 
εκσυγχρονισμού του δικτύου του στην Ανατολική Πελοπόννησο, της κατάργησης 
δρομολογίων, των ελλείψεων προσωπικού  και είχαμε τονίσει την ανάγκη ανάπτυξής του.  
 
Στη σχετική απάντηση του υπουργείου υπήρχε η δέσμευση ότι τα έργα θα είχαν 
ολοκληρωθεί εντός του 2007.  Όμως, αν και έχει παρέλθει πάνω από ένας χρόνος, το 
σιδηροδρομικό δίκτυο της Ανατ. Πελοποννήσου παραμένει κλειστό. 
 
Εκτός των άλλων στο Πρόγραμμα Ανασυγκρότησης του ΟΣΕ που ανακοίνωσε  το ΥΜΕ 
στις 12/8/2008 δεν προβλέπεται η δημόσια χρηματοδότηση για την ανάπτυξη και 
λειτουργία του περιφερειακού δικτύου (συμπεριλαμβανομένου και αυτού της Ανατ. 
Πελοποννήσου) 
 
Κατόπιν των ανωτέρω, ερωτάται ο κ. υπουργός: 

 
- Έχουν τελειώσει τα έργα στο δίκτυο της Ανατ. Πελοποννήσου; Εάν ναι, γιατί 

δε λειτουργούν οι γραμμές από Κόρινθο προς Άργος, Ναύπλιο, Τρίπολη και 
Καλαμάτα ; 

 
- Εάν δεν έχουν ολοκληρωθεί, πού οφείλεται η σημαντική καθυστέρηση και 

ποιοι ευθύνονται γι’ αυτό ;  
 

- Πότε προβλέπεται να λειτουργήσει το σιδηροδρομικό δίκτυο της Aνατ. 
Πελοποννήσου ;  

 
 
 
 

        Ο ερωτών  βουλευτής 
 
        Γιάννης  Δραγασάκης 


